
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1042
Ministerens partifæller Trine Bramsen (valgt på Fyn) og John Dyrby Paulsen
(valgt på Sjælland) skrev i indlægget "Det bør være billigere at køre over Sto-
rebælt" i Sjællandske 13/9-14, at "Hele 9 mia. kroner blev sidste år taget fra
Storebælt og uddelt til investeringer i infrastruktur rundt om i Danmark. Det er
penge, der hellere burde bruges til at nedsætte broafgiften." Er det regerin-
gens politik, at taksterne på Storebælt skal sænkes med 9 mia. kr.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. oktober 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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